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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért tesz felelőtlen kijelentéseket a belügyminiszter asszony?" címmel a Házszabály 91 . §-a

alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Lamperth Mónika belügyminiszterhez. A kérdésre a választ

írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Ön 2005 . július 2-án a X. Országos Polgárőr Nap rendezvényén a következőt jelentette ki :

„ . . .jövőre az ideit is meghaladó pénzügyi támogatást kap a polgárőrség . "

Ehhez képest szomorúan tapasztaltam, hogy a jövő évi költségvetési törvényjavaslatban az

Országos Polgárőr Szövetség támogatása nemhogy nem növekedett, de elképesztő módon csökkent,

160 millió forintról 124 millió forintra! Igaz, ez a csökkenés nem is olyan drasztikus, ha azt vesszük

figyelembe, hogy „A Magyar Köztársaság 2005 . évi költségvetéséről" szóló törvényben megjelölt

160 millió forintos támogatás helyett - információim szerint - csak 140 millió forintot kap meg

idén az OPSZ. Úgy gondolom, Ön - polgárőrként - tisztában van az egyesületek nehéz anyagi

helyzetével, a pályázati lehetőségek szűkösségével, valamint a helyhatóságok nehéz gazdasági

helyzete miatt az önkormányzati támogatások csökkenésével . Nyilvánvaló, hogy a több mint 70 .000

tagot számláló, 1780 egyesületet magában foglaló szervezet támogatásának ilyen mértékű

csökkentése jelzésértékű azon társadalmi munkában, térítés nélkül, önként vállalt bűnmegelőzési

feladatokat ellátó polgárőrök számára is, akik azon munkálkodnak időd, pénzt, energiát nem

kímélve, hogy településük közbiztonsága megfelelő színvonalú legyen .

OM~1"w~10

Érkezett: 2005 ®KT 0 4.

Írásbeli kérdés



A leírtaknak megfelelően kérdéseim a következők :

Mi indokolja az Országos Polgárőr Szövetség támogatásának ilyen mértékű csökkentését a

jövő évben?

A tervezett jövő évi elvonás milyen hatással lesz az OPSZ működésére, valamint az

egyesületek munkájára?

Helytállóak-e azok az információk, hogy az idén csak 140 millió forintos támogatásban

részesül az OPSZ?

Miért állított Ön valótlant 2005 . július 2-án a X. Országos Polgárőr Nap rendezvényén,

amikor azt mondta : „ Eddigi ígéreteinket maradéktalanul betartottuk, jövőre az ideit is

meghaladó pénzügyi támogatást kap a polgárőrség. "?

Várom megtisztelő válaszát :

Budapest, 2005 . október 3 .
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